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Protokół Nr XXXI/21 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 29 czerwca 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1009. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Jerzy Leszczyński – Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego, 

 Wojciech Puchaczewski – Dyrektor PRK FARE, 

 Sylwia Kuczuk-Szymańska – Dyrektor COKiS i Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu, 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście - 

lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, dyrektorów 

gminnych jednostek organizacyjnych oraz Sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 

1. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 13 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-

Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o., 

4) rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca. 

6. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2020 roku. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o wprowadzenie  

do porządku obrad XXXI Sesji Rad Miejskiej w Ciechanowcu pkt 5 ‘interpelacje i zapytania 

radnych’ i zmianę kolejności pozostałych punktów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad XXXI Sesji Rad Miejskiej w Ciechanowcu pkt 5 

‘interpelacje i zapytania radnych’ i zmianę kolejności pozostałych punktów.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o wprowadzenie do porządku obrad XXXI Sesji Rad Miejskiej w Ciechanowcu pkt 5 

‘interpelacje i zapytania radnych’ i zmianę kolejności pozostałych punktów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta 

Maria Zdunek 
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PRZECIW (1) 

Agata Koc 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek o uzupełnienie 

porządku obrad został przyjęty większością głosów.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych.  

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-

Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o., 

4) rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca. 

7. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2020 roku. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXX sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXX sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował, że oprócz codziennej pracy jaką wykonuje Urząd Miejski w Ciechanowcu od 

ostatniej sesji wykonane zostały następujące zadania:  

- 18 czerwca po raz kolejny ogłoszono przetarg na „Remont budynku Szkoły 

Podstawowej w Ciechanowcu”. Termin składania ofert upływa w dniu 6 lipca. 

Poprzedni przetarg unieważniono z uwagi na to, że najkorzystniejsza oferta 

przewyższała kwotę jaką Zamawiający przeznaczył na sfinansowanie zamówienia  

o 553 813,79 zł. Weryfikacja możliwości finansowych Gminy wykazała,  

że Zamawiający nie ma możliwości zwiększenia kwoty przeznaczonej na sfinansowanie 

zamówienia o powyższą wartość, 

- 19 czerwca na zaproszenie Pani Moniki Florczuk, uczestniczył w otwarciu punktu 

rehabilitacji przy ul. Mickiewicza w Ciechanowcu, 

- 21 czerwca na konkurs Inicjatyw Kulturalnych w Gminie Ciechanowiec wpłynęło  

9 zgłoszeń. Do realizacji wybrano 7 inicjatyw, które będą realizowane w okresie 

sierpień – październik. Łączna kwota dofinansowań 23 100 zł, dotacja na realizację 

inicjatyw pochodzi z Narodowego Centrum Kultury, program Dom Kultury +, 

- 22 czerwca w wyniku postępowania na zamówienie publiczne na zadanie pn. „Remont 

budynku Szkoły Podstawowej w miejscowości Łempice” wpłynęła 1 oferta na kwotę 
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984 000 zł. W dniu 28 czerwca unieważniono przetarg, ponieważ oferta złożona  

w postępowaniu znacznie przewyższała kwotę, jaką Zamawiający przeznaczył  

na realizację zadania, 

- 23 czerwca delegacja Gminy Ciechanowiec uczestniczyła w uroczystościach 80 

rocznicy zbrodni sowieckiej w lesie koło Zabłudowa. W hołdzie pamięci pod 

pomnikiem w miejscu tragedii, złożono kwiaty i zapalono znicze, 

- Od 23 czerwca rachmistrzowie spisowi rozpoczną wywiady bezpośrednie  

w Narodowym Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań 2021. Rachmistrzowie 

skontaktują się z osobami, które nie spisały się samodzielnie. Udział w wywiadzie 

prowadzonym przez rachmistrza jest obowiązkowy, 

- 24 czerwca w Urzędzie Gminy Sokoły odbyło się kolejne spotkanie członków 

partnerstwa Ziemia Wysokomazowiecka. W spotkaniu udział wzięli: Magdalena 

Kondraciuk, Anna Czapkowska, Wojciech Puchaczewski. Na spotkaniu prowadzono 

warsztaty nt. definiowania kierunków działań w ramach strategii terytorialnej. 

Zwrócono również uwagę na potrzebę retencji mającą na celu ograniczenie suszy  

i zmniejszenie zagrożenia powodziowego, 

- 25 czerwca w wyniku drugiego naboru na stanowisko Dyrektora żłobka miejskiego  

w Ciechanowcu wpłynęła 1 oferta. Kandydat nie spełnia jednak obligatoryjnych 

wymagań ustawy - ogłoszony kolejny nabór, 

- 25 czerwca ukończono prace nad wnioskiem na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Ciechanowiec, wnioskowana kwota - 67 485 zł, 

- 27 czerwca odbyło się uroczyste otwarcie klubu seniora z poświeceniem pomieszczeń 

w budynku hali sportowej przy ul. 11 Listopada, 

- 27 czerwca na terenie dawnego ośrodka wypoczynkowego odbyło się wydarzenie 

kulturalno - artystyczne „Noc Świętojańska”, 

- 28 czerwca w wyniku ogłoszonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

pn. „Przebudowa drogi gminnej na odcinku Koce-Schaby - Kobusy” wpłynęły 3 oferty. 

Trwa weryfikacja ofert, 

- 28 czerwca został zaakceptowany wniosek, złożony przez Gminę na utworzenie, remont 

i wyposażenie Klubu Seniora w Wojtkowicach Starych ze środków Ministerstwa 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Całkowity koszt zadania 387 058 zł. Kwota 

dofinansowania 200 000 zł, środki własne - 187 058 zł, 

- 28 czerwca odbyło się spotkanie z potencjalnym inwestorem zainteresowanym 

zakupem części działki przy targowisku miejskim przy ulicy Sienkiewicza (obecny plac 

parkingowy). Miałby tam powstać park handlowy, 

- 28 czerwca uczestniczył w oficjalnym oddaniu do użytku zmodernizowanego Oddziału 

Pediatrii w szpitalu w Wysokiem Mazowieckiem, 

- 28 czerwca odbyło się spotkanie w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim, Delegatura  

w Suwałkach, w sprawie konsultacji wniosku do Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej na przebudowę budynku oświatowego w miejscowości Koce Schaby  

ze zmianą funkcji na pomieszczenia związane z opieką społeczną pod nazwą „Centrum 

Opiekuńczo - Mieszkalne” wraz z przystosowaniem obiektu dla osób 

niepełnosprawnych, niezbędną infrastrukturą techniczną, wyposażeniem  

i zagospodarowaniem terenu. W ramach projektu przewiduje się opiekę dla osób 
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niepełnosprawnych w ramach dziennego pobytu oraz dla osób niepełnosprawnych  

w ramach pobytu całodobowego. Wartość projektu to około 2,5 mln zł. Termin złożenia 

wniosku 30 czerwca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili interpelacje lub 

zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana jest bardzo krótka. Zwiększa ona 

wydatki budżetu o 15 000,00 zł. Głównie ma ona na celu zmniejszenie bieżących środków  

w budżecie, które zostały wprowadzone w maju bieżącego roku na opiekę wytchnieniową. 

Będą one wydawane pozabudżetowo, ponieważ takie są zasady wydatkowania środków  

z Funduszu Solidarnościowego. Natomiast do budżetu wprowadza się środki budżetu państwa 

w wysokości ponad 37 000,00 zł na realizację Rządowego Programu „Senior+”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wszystkie projekty 

uchwał były opiniowane przez Komisje Rady Miejskiej i Komisje nie wypracowały żadnych 

wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do wszystkich projektów uchwał.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
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Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 234/XXXI/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w porozumieniu z Krajowym Zasobem 

Nieruchomości pojawiła się możliwość pozyskania funduszy ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na budowę budynku czynszowego na terenie gminy Ciechanowiec. 

Gmina Ciechanowiec uzyskała pozytywną akceptację ze strony Krajowego Zasobu 

Nieruchomości i rozpoczęła procedurę wdrażania zadania. Pierwszym etapem jest 

przystąpienie do spółki w celu realizacji zadania, a następnie pozyskanie dofinansowania. 

Dopiero ten etap warunkuje realizację wskazanego zadania. Społeczne Inicjatywy 

Mieszkaniowe to spółki, które w porozumieniu z samorządem budują i wynajmują mieszkania. 

Na realizację inwestycji mieszkaniowej samorządy otrzymują dofinansowanie do 35%.  

Ma to zwiększyć dostępność mieszkań do wynajęcia dla osób o umiarkowanych dochodach.  

Na tworzenie nowych mieszkań z udziałem gminy, samorząd będzie mógł otrzymać 

bezzwrotne wsparcie w wysokości 3 000 000,00 zł. Program ten na pewno w  dużym stopniu 

rozwiąże problemy mieszkaniowe i zatrzyma młodych ludzi w Gminie Ciechanowiec.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

„KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
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Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 235/XXXI/21 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedmiotem niniejszej uchwały jest 

zatwierdzenie przez Radę Miejską w Ciechanowcu wniosku Burmistrza Ciechanowca  

do Ministra Rozwoju Pracy i Technologii o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu przez Gminę 

Ciechanowiec udziałów w tworzonej w formie spółki z o.o. Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o.,.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 236/XXXI/21 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” Sp. z o.o. stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenia skargi Pana 

M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu wpłynęła skarga na działalność Burmistrza Ciechanowca. Przewodniczący 

Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść skargi.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że skarga została 

przekazana do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i poprosił Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agatę Koc o przedstawienie wypracowanego stanowiska.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała treść 

wypracowanego projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność Burmistrza Ciechanowca. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
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Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 237/XXXI/21 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. Z. na działalność 

Burmistrza Ciechanowca stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Zbiorcza informacja  

o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i  Petycji Agatę Koc o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała treść informacji.  

 

Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

w 2020 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje i zapytania 

nie wpłynęły.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos.  

 

Głos zabrał Radny Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński i poinformował, że w dniu 

wczorajszym na sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego została podjęta uchwała w sprawie 

dofinansowania przewozów autobusowych z Rządowego Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych. Prawdopodobnie od jesieni zostaną uruchomione dwie trasy, takie jak: 

Ciechanowiec – Białystok przez Szepietowo, Wysokie Mazowieckie i Waniewo oraz 

Ciechanowiec – Łomża przez Wysokie Mazowieckie i Zambrów. Dodał, że największe 

zapotrzebowanie jest szczególnie w okresie szkolnym. Radny dodał, że na terenie gminy 

Ciechanowiec mają swoją siedzibą trzy instytucje wojewódzkie takie jak: jednostka 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku, Muzeum Rolnictwa im. Księdza 

Krzysztofa Kluka w Ciechanowcu oraz Podstacja Pogotowia Ratunkowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Głos zabrała Sołtys Alina Koc-Skłodowska, która poinformowała, że jakiś czas temu zwróciła 

się z prośbą o wyrównanie drogi we wsi Winna-Poświętna i do tej pory droga nie została 

wyrównana. Dodała, że naprawa jest konieczna, ponieważ mieszka tam starsza pani, która 

wymaga pomocy innych osób i ciężko jest do niej dojechać.  
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W odpowiedzi głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował,  

że wszystkie zgłoszenia wpływające do Urzędu są sprawdzane ze stanem faktycznym przez 

pracowników Urzędu, jak również przez Dyrektora PRK FARE. Jeżeli osoby te przekażą 

informację, że wymagana jest równiarka, to wtedy dane zlecenie jest realizowane. Burmistrz 

dodał, że sprawdzi w Referacie Inwestycji z jakiego powodu droga nie została wyrównana.  

 

Następnie Burmistrz odniósł się do wypowiedzi Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Pana Jerzego Leszczyńskiego i poinformował, że nie czuje, żeby Gmina Ciechanowiec była 

wyróżniona w jakikolwiek sposób. Dodał, że od samego początku walczy z Zarządem Dróg 

Wojewódzkim o dobre utrzymanie dróg wojewódzkich na terenie całej gminy. Poinformował, 

że po ostatnich interwencjach stan dróg i rowów trochę się poprawił, jednak w dalszym ciągu 

jest to za mało i nie spełnia jego oczekiwań. Dodał, że utrzymanie dróg wojewódzkich jest dużo 

gorsze, niż utrzymanie dróg powiatowych oraz gminnych. Burmistrz zwrócił się z prośbą  

do Radnego interwencję w sprawie utrzymania porządku przy drogach wojewódzkich oraz  

o sprawdzenie, na jakim etapie realizacji znajduje się wniosek, który został złożony w sprawie 

fotowoltaiki i czy jest szansa na otrzymanie dofinansowania.  

 

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 

poinformował, że jeżeli chodzi o utrzymanie dróg wojewódzkich to jest to bardzo ważna 

kwestia, jednak drogi powiatowe nie są też aż tak bardzo zadbane. Radny poinformował,  

że budżet, który jest przeznaczony na utrzymanie dróg jest ograniczony. Rowy utrzymane  

są przy drogach, które były całkowicie remontowane. Radny dodał, że ma nadzieję,  

iż w najbliższym czasie się to zmieni. Poinformował, że bardzo duże pieniądze zostały 

przeznaczone na remonty dróg i w związku z tym nie było wystarczających środków  

na utrzymanie rowów i że postara się, aby rowy były utrzymywane w czystości. Natomiast 

jeżeli chodzi o fotowoltaikę dla mieszkańców, to na ten cel zabezpieczone są pieniądze.  

 

W odpowiedzi na wypowiedź Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego 

Leszczyńskiego Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że według niego 

nie jest ekonomiczne koszenie samych poboczy i pozostawienie zarośniętych rowów, ponieważ 

rowy zarastają drzewami i po dłuższym czasie koszt usunięcia tych zanieczyszczeń będzie dużo 

większy. Dodał, że według niego rowy chociaż raz w roku powinny być porządnie wykoszone. 

Burmistrz poinformował, że jeżeli Zarząd Województwa zapłaci za czyszczenie to o odcinek 

drogi Ciechanowiec-Nowodwory, czy Ciechanowiec-Tymianki może zadbać Przedsiębiorstwo 

Robót Komunalnych FARE. Poinformował, że wstydzi się wjeżdżać z województwa 

mazowieckiego w województw podlaskie. Burmistrz odniósł się również do obwodnicy 

Ciechanowca i poinformował, że jest ona zgłoszona do Rządowego Programu, a całość  

tej inwestycji pilotuje Pani Poseł Aleksandra Szczudło. Burmistrz dodał, że jutro w Warszawie 

odbędzie się spotkanie w tej kwestii. W związku z tym, że jest to potężna inwestycja to jej 

proces jest długotrwały. Odnośnie gazyfikacji Burmistrz poinformował, że inwestycja  

ta postępuje i w dniu dzisiejszym zostało podpisane pozwolenie na wejście na ul. Wierzbową. 

Na koniec swojej wypowiedzi poinformował, że są realne szanse na otrzymanie środków  

na budowę obwodnicy.  

 

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 

poinformował, że odnośnie utrzymania dróg w zupełności zgadza się z Burmistrzem 

Ciechanowca Eugeniuszem Święckim. Dodał, że firma obsługująca drogi ma nie tylko 

Ciechanowiec lecz jeszcze wiele innych gmin. Radny dodał, że jeżeli pojawi się taka możliwość 

to PRK FARE może wziąć udział w przetargu i zająć się utrzymaniem dróg wojewódzkich  

na terenie Gminy Ciechanowiec. Radny poinformował, iż ma nadzieję, że obwodnica 

powstanie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Głosu nie zabrano.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXXI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


